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   ... אז מה היה ויהיה לנו.... - 2016אוגוסט   -דף מידע לחברים 

רך  אנו נכנסים למהלך שיפוצים מזורז של המרפאה, שימשך במהלך חודש אוגוסט.  צוות המרפאה נע  –שיפוץ המרפאה 

 למתן תשובות ותרופות לחברים. 

וגריסה ופיזור ערמת פסולת הבניין שליד  החל מהלך פינוי הפסולת בשטחי הקיבוץ   -ואשפה  גזם , ,פינוי פסולת בנין

 בית העלמין. 

גיזום עצים וטיפול נגד חדקונית   התבצעבמסגרת תקציב הגינון של האגודה ובליווי יאיר הגנן וצוות עובדיו,  –גינון בקיבוץ 

הסדרת מערכת ההשקיה, בליווי אביב כהנא ויזהר  ושתילה  מתוכננת בית העלמין  ב   לפידות.   בפיקוחו של רמיהדקל 

 כוחל. גינון האמפיתיאטרון, בליווי אביב ו  לינגרז

  ועיצוב  קיר הכניסה לבית המוסדות וקיר הבטון "בדרך הברכות", מבקשים הצעות לשיפור  -עיצוב קירות ציבוריים 

 יפנו אלינו .  ,צורתם, המעוניינים להציע רעיונות

לאחר שההחלטה על      החלה פעולה מתואמת לדרישה להסדרת כביש הגישה לאתר,  –לפינוי פסולת   –אתר דלילה 

כפר הריף ומושבי מוא"ז   כפר מנחם, רבדים, -הסביבה  ויישובי הפעלת האתר כבר התקבלה. המועצה האזורית יואב  

בדרישה להרחיב ולשפר את   383שתחילתו הייתה בהפגנה של התושבים על  כביש   מטה יהודה הקימו מטה פעולה,

 תוואי הכביש . 

בעלי הרכבים נדרשים להסדיר את רישיון הרכב  והביטוח    -וכלי רכב על שני גלגלים קלנועיות ל ורישיונות ביטוח

 הקיבוץ לא יישא בכל נזק או הוצאות משפט שעלולים להיגרם.   .כנדרש בחוק

 לתפקיד הנ"ל. עמדים מתאימים ו הוחלט לצאת במכרז למ –מנהל/ת משאבי אנוש  

אנו נדרשים להתאים ולשפץ את מערך המטבח בהתאם לתקנות של משרד החינוך   –שיפוץ המטבח / חדר האוכל   

 .  ישיבה משותפת של הנהלות הקיבוץהנושא יובא לדיון והחלטה ב  .והבריאות

 חדר האוכל, אנו נערכים לשיפוץ מיידי של שתי המלתחות בכניסה וביציאה.  לגבי

 לאחראי על הפעלת מערך הנוי בקיבוץ.   המזכירות מינתה את אסא ברק –ריכוז הנוי בקיבוץ 

ללולי הפטם, מפעל הצינורות    כבישבימים אלה החלו העבודות להסדרת ה  -לאזור התעשייה –הסדרת כביש הגישה 

 ולמפעל פאנדנגו. 

במימון משותף של האגודה ומוא"ז יואב, סוכם על הסדרת מעקה    -כביש ביה"ס האלה  –הפרדת חניון בית הבנים 

שיפריד בין הכביש למגרש החנייה ובנוסף, להגברת הבטיחות  לילדינו, החל מתחילת שנת הלימודים יהפוך הכביש לחד  

 כיווני, מצפון לדרום , בשעות מוגדרות,בבוקר ובצהריים. 

  לדיון והחלטה משותפת בהנהלות הקיבוץ,  הנושאסוכם להביא את  לאחר מספר דיונים ופגישות,  –  המבנה הארגוני

 ולהתנהל ע"פ החלטות הקיבוץ ,   תקדםבמגמה לה

,  אנו נדרשים לאשר את  להשלמת המהלכים לקראת הליכה לרשות מקרקעי ישראל  -אישור תכנית המגרשים  –תב"ע 

 מפת התכנון שעודכנה לאחרונה, הנושא יובא לאישור כנדרש. 

ובהתאם לנוהל הקבלה    הנושא בטיפול ופיקוח של צוות הבניין והתשתיות –שיפוץ מגרשים מבונים לנקלטים , ושמאות 

 לחברות והליכה לרמ"י. 

התקיים דיון על מבני הציבור בקיבוץ וזמינותם לצרכי הקיבוץ ובהתייחס למסגרת תקציב     –יעוד משרדי המועדון לחבר  

ההשקעות של הקהילה לשנים הקרובות. לאור זה מתכונת המועדון הנוכחית עונה על הצרכים ולא תעשה הרחבה למבנה  

לפיכך, ממליצה המזכירות להעביר את משרדי התכנון והבנייה לחדר מרכז המשק והמזכירה   בשנים הקרובות. 

 שבמועדון. 

 בהתאם לנוהלים המקובלים. ה לצאת לשנת חופש, 'המזכירות אישרה את בקשתה של שרהל  -שנת חופש  –שרה אפל  

כל  השלמת  המזכירות אישרה את בקשתו של אבנר להתקבל לחברות בקיבוץ. לאחר    –קבלה לחברות   –אבנר דביר  

 , הנושא יובא לשיחת קיבוץ ולקלפי. הנושאים הנדרשים בטרם הקבלה

 

 .שלומיושולה        שבת שלום, 


